
   

MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA-LIPENCE

Uřad městské části Praha-Lipence

K Obci 47, 155 31 Praha 5 — Lipence

 

 

Č.j.:1327/8-2022 V Praze dne 1. září 2022

In . Miroslav ČÍŽEK Počet listů: 2

Poskanutí informací podle zákona. č. 106/1999 Sb. na žádost ze dne 19. 8. 2022 — zaslání

Dne 19. srpna 2022 jste osobně doručil na Úřad Městské části Praha-Lipence, svou žádost o

poskytnutí informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím ve znění

pozdějších předpisů, adresovanou starostce MČ Praha-Lipence Mgr. Lence Kadlecové, kde žádáte

o poskytnutí informací týkající se pravidel a podminek využívání dřevěných tabulí-nástěnek,

určených k zveřejňování nejrůznějších oznámení.

Jsme svědky historické události, kdy poprvé za dobu existence našich lipeneckých nástěnekje,

zřejmě v rámci snahy o maximální otevřenost, potřeba k vyvěšení letáčku-reklamy, sdělení

zapotřebí předchozí souhlas úřadu, jak je na nástěnkách uvedeno. Považuji to za zbytečnou

b rokracii, protože nepamatuji případ zásadního zneužití nástěnky vrozporu správním řádem

eské republiky. “

Vzhledem k tomu, co bylo i výše uvedeno, vznáším následující otázky:

1. Kdo a kdy o této úpravě rozhodl?

Rada MČ Praha-Lipence, dne 9. 1. 2020, na svém 26. jednání, usnesením č. 26/121, písm. b).

2. Kdo bude o povolení či nepovolení rozhodovat a jakou formou bude rozhodnutí mít?

3. Jaké jsou lhůty pro rozhodnutí o umožnění vyvěšení?

Doposud se žádosti pouze evidují na podatelně Úřadu MČ Praha-Lipence, ato na počkání. Nástěnky

se nepřeplňují, ani se neobjevila žádost o vyvěšení nevhodného obsahu. Pravidla další regulace

tedy nebylo třeba stanovit vyjma předvolební reklamy.

4. Byly stanoveny sankce za vyvěšení bez povolení, a pokud ano, jaké?

Sankce stanoveny nebyly, často nelze dohledat osobu či subjekt, který reklamu umístil.

5. Bude vyvěšení s povolením zpoplatněno, a pokud ano, jakou částkou?

Vyvěšení není zpoplatněno a ani se o zpoplatnění neuvažuje.
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6. Předpokládá se, že úřad zjedná nápravu a nechá odstranit různé samolepky umístěné bez

povolení městské části na majetku obce a ve veřejném prostoru, které již několik let

hyzdí prostředí, veřejný prostor?

Samolepky a nápisy jsou z majetku obce odstraňovány průběžně pracovníky údržby.

Odpovědi na výše uvedené otázky poskytla starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová.

       
Ing. Petr Jindra

tajemník úřadu
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA-LIPENCE

Mgr. Lenka Kadlecová, starostka

K Obci 47, 155 31 Praha-Lipence 

Poskytnutí informací dle zák. č. 106/1999 Sb.

ve věci využívání dřevěných tabulí (nástěnek) v katastru MČ Praha Lipence

Paní starostko.

s přáním dobrého dne mám pár dotazů. týkající se využívání dřevěných tabulí-nástěnek, určených

k zveřejňování nejiůznějších oznámení.

Nejprve stručně úvodem.

Tyto infomiační dřevěné tabule (nástěnky)_ přestože nebyly v minulosti označené jako majetek

městské části, byly pořízené. resp. obnovené a doplněné před více než 18ti lety péčí tehdejšího

místostarosty pana Vladimíra Miloty.

Pravidla pro využívání nebyla nijak stanovená, vedení městské části to nikdy nepovažovalo za

nezbytné nebo potřebné. A tak veřejné tabule využívali občané, spolky. zdej ší úřad, občas i firmy a při

volbách i volebni strany. Bez omezení - to bylo dané jen velikostí tabule a množstvím na ní umístěné

„reklamy'Í Úřad se staral jen o stav nástěnek a aktuálnosti na nich zveřejněných „reklamí nikoliv o

jejich obsah.

Alejak se situace mění. tak se mění i přístup vedení městské části k veřejnosti i všem ostatním.

Jsme svědky historické události, kdy poprvé za dobu existence našich lipeneckých nástěnek je, Zřejmě

v rámci snahy o maximální otevřenost. potřeba k vyvěšení letáčku-reklamy. sdělení. zapotřebí

předchozí souhlas úřadu. jak je na nástěnkách uvedeno.

Považuji to za zbytečnou byrokracii, protože nepamatuji případ zásadního zneužití nástěnky v rozporu

s právním řádem České republiky.

Vzhledem k tomu. co bylo i výše uvedeno. vznáším následující otázky:

. Kdo a kdy o této úpravě rozhodl?

. Kdo bude o povolení či nepovolení rozhodovat ajakou formu bude rozhodnutí mít?

. Jaké jsou lhůty pro rozhodnutí o umožnění vyvěšení?

, Byly stanoveny sankce za vyvěšení bez povolení, a pokud ano, jaké?

. Bude vyvěšení s povolením zpoplatněno, & pokud ano, jakou částkou?

6. Předpokládá se, že úřad zjedná nápravu a nechá odstranit různé samolepky umístěné bez povolení

městské části na majetku obce a ve veřejném prostoru, které již několik let hyzdí prostředí, veřejný

prostor?
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Výše uvedené dotazy směřují přímo na Vás paní starostko jako voleného a statutárního zástupce

[ípenců. Netýkají se rozhodnutí rady z 27. 7.2022 \e smyslu zápisu podc. 101/6 (usnesení 387)

k umístování volební propagace.

S pozdravem

- > '7 „ 2.-
Praha Lipence, // „( C “ 4

Ing. Miroslav Čížek,_

 


